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SĒDES  PROTOKOLS 
Baloži, Ķekavas novads 

 

2023.gada 5.aprīlis                                                                                             protokols Nr. 7. 
 

 

Kārtējā atklātā domes sēde 

- izsludināta 31.03.2023.plkst. 08:57 

- atklāta 05.04.2023. plkst. 09:00 

 

Darba kārtība 

Sociālo lietu komitejas jautājumi 

1. Par Ķekavas novada pašvaldības iestādes “Ķekavas novada bāriņtiesa” nolikuma 

apstiprināšanu;  

2. Par finanšu līdzekļu piešķiršanu biedrības “Latvijas savienība “Černobiļa”” atbalstam;  

3. Par “Ķekavas ambulance” pievienošanu pašvaldības aģentūrai “Ķekavas sociālās aprūpes 

centrs”;  

4. Par dzīvojamās platības izīrēšanu I.K.. 

Īpašumu komitejas jautājumi 

5. Par nekustamā īpašuma Baltā iela 22, Jenčos, Ķekavas pagastā, izsoles rezultātu 

apstiprināšanu;  

6. Par nekustamā īpašuma "Jaunvētras", Baldones pagastā, izsoles rezultātu apstiprināšanu;  

7. Par nekustamā īpašuma Tilta iela 4, Baldonē, izsoles rezultātu apstiprināšanu;  

8. Par būvju izvietojumu saskaņošanu nekustamajā īpašumā “Naurīši”, Ķekavā;  

9. Par dzīvojamās platības izīrēšanu I.U.;  

10. Par īres līguma pagarināšanu L.B.;  

11. Par dzīvojamās telpas īres līguma pagarināšanu I.R.;  

12. Par grozījumiem 2018.gada 18.aprīļa zemes nomas līgumā īpašumam Ķeguma prospekts 32, 

Baldonē. 

Attīstības komitejas jautājumi  

13. Par detālplānojuma “Laivas”, Katlakalnā, Ķekavas pagastā, nodošanu publiskajai 

apspriešanai un institūciju atzinumu saņemšanai;  

14. Par adrešu,  ielu nosaukumu un nekustamā īpašuma lietošanas mērķu piešķiršanu 

detālplānojuma “Āraiši”, Katlakalnā, Ķekavas pagastā, teritorijā;  

15. Par nekustamā īpašuma lietošanas mērķa noteikšanu nomas zemes vienības daļai, 

Valdlaučos, Ķekavas pagastā;  

16. Par nekustamo īpašumu  ”Floretes”  un  Zvejnieku ielā 2, Vimbukrogā, Ķekavas pagastā, 

apvienošanu;  

17. Par detālplānojuma Mālu iela 46, Odukalnā, Ķekavas pagastā, apstiprināšanu;  

18. Par grozījumiem detālplānojuma “Valči”  Daugmalē, Daugmales pagastā  īstenošanas 2022. 

gada 6. decembra administratīvajā līgumā;  

19. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu nekustamā īpašuma “Ķezari” zemes vienībā 

ar kadastra apzīmējumu 80250070101, Baldones pagastā;  

20. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu nekustamā īpašuma “Ķezari” zemes vienībā 

ar kadastra apzīmējumu 80250070100, Baldones pagastā;  

21. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu nekustamajā īpašumā  “Dobelnieki”, 

Baldones pagastā;  
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22. Par detālplānojuma “Emmas, Regijas, Regijas-1 Jaunorvaldi, Gaiļbikši, a/d Starts 4/1-22, a/d 

Starts 4/1-24 ” grozījumu  nekustamajā īpašumā Jaunlazdu ielā 2, Krustkalnos, nodošanu 

publiskajai apspriešanai un atzinumu saņemšanai;  

23. Par detālplānojuma “Jaunkrūmiņi”, Krogsilā, Ķekavas pagastā, apstiprināšanu;  

24. Par detālplānojuma “Eltes un Dzērvēni” apstiprināšanu, Krogsilā, Ķekavas pagastā. 

Izglītības, kultūras un sporta komitejas jautājumi  

25. Par tirgu rīkošanu 2023. gadā;  

26. Par “Baldones Sporta komplekss” un “Ķekavas novada pašvaldības sporta aģentūra” 

apvienošanu,  izveidojot jaunu iestādi “Sporta administrācija”. 

Drošības komitejas jautājumi  

27. Par atteikumu izdot labvēlīgu administratīvo aktu;  

28. Par Ķekavas novada domes 2022.gada 9.novembra lēmuma Nr.14 atcelšanu. 

Piebalsotais jautājums.  

29. Par Reģionālās pašvaldības policijas nosaukuma maiņu. 

 

 

 

 

Sēdi vada - domes priekšsēdētājs Juris Žilko. 

Sēdi protokolē - sekretariāta vadītāja Vija Milbrete.  

Sēdē piedalās:  

Deputāti ar balsstiesībām:  

Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, 

Valts Variks, Voldemārs Pozņaks.  

Pašvaldības darbinieki:  

Izpilddirektore Jolanta Jansone;  

Iekšējais auditors Viktorija Belova; 

Centrālās administrācijas - 

Administratīvās pārvaldes juridiskā atbalsta vadītājs Jānis Zvaigzne,  

Attīstības un būvniecības pārvaldes vadītājas vietnieks Juris Križanovskis.  

Bāriņtiesas priekšsēdētāja Sarma Trumpekoja. 

Sociālās aprūpes centrs direktors Māris Barons. 

Reģionālās pašvaldības policijas priekšnieks Māris Bomiņš. 

 

Sēdes norise tiek fiksēta audio un videoierakstā. 

Žilko atklāj domes sēdi. 

 

 

Par darba kārtību 

Žilko informē par izsludināto darba kārtību, viņš konstatē, ka iesniegti vairāki priekšlikumi, tos 

paskaidro un aicina iesniedzējus komentēt savus priekšlikumus. 

Pozņaks un Aigars Vītols komentē savus priekšlikumus. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina uzsākt balsošanu par priekšlikumiem. 
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Priekšlikums no Voldemāra Pozņaka - 

Saistībā ar jauniem apstākļiem, izslēgt no darba kārtības autājumu - 28.”Par Ķekavas 

novada domes 2022.gada 9.novembra lēmuma Nr.14 atcelšanu”,  

Atklāti balsojot   

ar 18 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, 

Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – 1 (Dace Cīrule), "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
   

 

 

Priekšlikums no Voldemāra Pozņaka - 

Iekļaut darba kārtībā jautājumu – “Par Reģionālās pašvaldības policijas nosaukuma 

maiņu”, 

 Atklāti balsojot   

ar 19 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, 

Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne 

Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

Priekšlikums no Aigara Vītola - 

Izslēgt no darba kārtības jautājumu Par “Ķekavas ambulance” pievienošanu pašvaldības 

aģentūrai “Ķekavas sociālās aprūpes centrs”, 

Atklāti balsojot   

ar 7 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra 

Priede, Ineta Lazda, Juris Jerums), "Pret" – 11 (Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Elīna 

Rasnace, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, 

Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Atturas" – 1 (Ineta Romanovska),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

 

Priekšlikums no Aigara Vītola - 

izslēgt no darba kārtības jautājumu Par “Baldones Sporta komplekss” un “Ķekavas 

novada pašvaldības sporta aģentūra” apvienošanu, izveidojot jaunu iestādi “Sporta 

administrācija”, 

Atklāti balsojot   

ar 7 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra 

Priede, Ineta Lazda, Juris Jerums), "Pret" – 11 (Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Elīna 

Rasnace, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, 

Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks), "Atturas" – 1 (Voldemārs Pozņaks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

Darba kārtību koriģē atbilstoši priekšlikumiem, un Žilko aicina apstiprināt koriģēto darba 

kārtību. 

 



1-2 ŠIS  DOKUMENTS  IR  ELEKTRONISKI  PARAKSTĪTS  AR  DROŠU  

ELEKTRONISKO PARAKSTU  UN  SATUR  LAIKA  ZĪMOGU  

 

 

4 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Elīna 

Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – 2 (Dace 

Cīrule, Juris Jerums), “Atturas” – 2 (Arnolds Keisters, Ineta Lazda),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt domes 2023.gada 5.aprīļa sēdes darba kārtību. 

 
 

 Keisters pauž viedokli par savu balsojumu – balsojumā atturējās, jo netika atbalstīti Aigara 

Vītola priekšlikumu par iestāžu apvienošanas jautājumu atlikšanu, tāpēc uzskata, ka abus šos 

jautājumus vajadzēja izskatīt kā pēdējos, jo ir liela sabiedrības rezonanse. 

 

 

SOCIĀLO LIETU KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

1. 
Par nolikuma apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.17:45) 

Par jautājumu ziņo Inese Jēkabsone – bāriņtiesas nolikuma projektu izskatīja komiteja. Ar pērnā 

gada 1.jūliju Ķekavai ir piešķirts pilsētas statuss, tāpēc jāveic adrešu precizēšana, tomēr 

nolikumā veicami arī citi labojumi, kas ir vairāk kā pusei nolikuma punktu, tāpēc nolikums 

sagatavots jaunā redakcijā, līdz ar to atceļams nolikums, kas tika pieņemts 2021.gada augustā. 

Tālāk Jēkabsone stāsta par nolikuma punktiem, kuri grozāmi un kas tajos tiks mainīts. 

Jautājumu sadaļā piedalās Cīrule, Jēkabsone, Ceļmalnieks, Keisters, Trumpekoja. 

Jautājumu vairāk nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības iestādes “Ķekavas novada bāriņtiesa” nolikumu.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

2. 
Par finanšu līdzekļu piešķiršanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.29:50) 

Par jautājumu Inese Jēkabsone – jautājums ir par finanšu līdzekļu piešķiršanu biedrībai. Šā 

gada 26.aprīlī aprit 37 gadi kopš notika pasaulē lielākā Černobiļas AES avārija, kur glābšanas 

darbos piedalījā ap 6000 cilvēku no Latvijas, tai skaitā ap 30 cilvēki no Ķekavas novada. 

Lielākā daļa no šiem cilvēkiem ir ieguvuši invaliditāti un šobrīd Ķekavas novadā deklarēti 29 
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avārijas seku likvidēšanas dalībnieki. Biedrība kopā ar avārijas seku likvidēšanas dalībniekiem 

plāno rīkot atceres pasākumu, līdz ar to biedrība lūdz finansiālu atbalstu šī pasākuma 

organizēšanā. Ministru kabineta noteikumi nosaka, ka Černobiļas avārijas seku lividēšanas 

dalībnieki un viņu ģimenes locekļi pieder mazaizsargāto personu grupai, kuru atbalsts ir 

pašvaldības autonomā funkcija, līdz ar to Sociālo lietu komiteja kopā ar Sociālo dienestu ir 

radusi iespēju atbalsta sniegšanai. Komiteja iniciatīvu atbalstīja. 

Jautājumu sadaļā piedalās Keisters, Žilko, Variks, Ceļmalnieks, Zvaigzne.  

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Arnolda Keistera - 

Izmainīt lēmumprojekata  1.punktu izceļot finansējuma avotu atsevišķā punktā, 

Atklāti balsojot   

ar 17 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, 

Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Kristīne Legzdiņa, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – 2 (Karina Putniņa, Voldemārs Pozņaks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 

Žilko izsludina pārtraukumu, lai izlabotu lēmuma projektu atbilstoši priekšlikumam. 

Sēdē pārtraukums no plkst. 09:43 līdz 09:54. 

Žilko atsāk domes sēdi. 

Žilko informē, ka labotais lēmuma projekts pievienots lēmuma kartiņai, aicina deputātus ar to 

iepazīties un tad uzsākt balsošanu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Piešķirt biedrībai “Latvijas savienība “Černobiļa”” finanšu līdzekļus 1000,00 euro apmērā 

Černobiļas AES avārijas 37.gadadienai veltītā atceres pasākuma organizēšanai no Ķekavas 

novada sociālā dienesta 2023.gada budžeta sadaļas - izdevumi brīvprātīgo iniciatīvu 

izpildei.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

3. 
Par pašvaldības aģentūru apvienošanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.53:08) 

Par jautājumu ziņo Inese Jēkabsone – izskatot jautājumu konstatēts, ka ar domes priekšsēdētāja 

pērnā gada 18.augusta rīkojumu izveidota darba grupa, kas izvērtēja 2022.gada 7.jūlijā 

iesniegto ziņojumu, kuru sniedza ar izpilddirektores 2021.gada 22.septembra rīkojumu izveidotā 

darba grupa, kuras uzdevums bija pašvaldības autonomo funkciju izvērtēšana. Savukārt domes 

priekšsēdētāja izveidotās darba grupas uzdevums bija izvērtēt ziņojumā ietverto informāciju un 
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tajā ietvertos priekšlikumus. Pašlaik veselības funkcija uzticēta divām pašvaldības aģentūrām, 

bet tā kā abu aģentūru funkcijas pārklājas, tad ir piedāvājums abas aģentūras apvienot. 

Izveidojot vienotu iestādi samazināsies administratīais slogs un tiks ekonomēti pašvaldības 

līdzekļi, bez tam apvienojot spēkus varētu optimizēt pakalpojumu klāstu, likvidēt funkciju 

dublēšanos un rast risinājumu trūkstošajam personālam. Lēmuma projekts paredz Ķekavas 

ambulances pievienošanu Ķekavas sociālās aprūpes centram līdz 2024.gada 1.janvārim, kā arī 

viņa stāsta par veicamajiem darbiem, lai šīs iestādes apvienotu. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, konstatē, ka iesniegti trīs priekšlikumi un aicina iesniedzējus tos 

komentēt. 

Savus priekšlikumus komentē Jēkabsone, Andris Vītols, Jerums. 

Jerums izsaka savu deputāta pieprasījumu – izsniegt domes priekšsēdētāja izveidotās darba 

grupas, kas sniedza ziņojumu par PA “Sociālās aprūpes centrs” un PA”Ķekavas ambulance” 

apvienošanu sanāksmju protokolus un sapulču audioierakstus. 

Jautājumus uzdod un atbildes sniedz Jerums, Žilko, Cīrule, Andris Vītols, Aigars Vītols, Jansone, 

Priede, Barons, Ceļmalnieks, Jēkabsone, Pozņaks. 

Sēdē pārtraukums no plkst. 11:26 līdz 11:43.  

Žilko atsāk domes sēdi (video un audio ierakstā atsākas 2:39:50) 

Turpinās jautājumu sadaļa piedalās Jerums, Pozņaks, Žilko, Aigars Vītols, Keisters, Lazda, 

Barons, Putniņa. 

Andris Vītols atsauc savu priekšlikumu – “Izteikt lēmumprojekta 1. punktu šādā redakcijā: 

"1.Pievienot Ķekavas novada pašvaldības aģentūru “Ķekavas ambulance” Ķekavas novada 

pašvaldības aģentūrai “Ķekavas sociālās aprūpes centrs” līdz 2024.gada 1.janvārim, mainot 

iestādes nosaukumu uz “Ķekavas veselības un sociālās aprūpes centrs””. 

Juris Jerums atsauc savu priekšlikumu – “Ņemot vērā, ka izmantota terminoloģija "Ķekavas 

ambulanci pievienot Ķekavas sociālās aprūpes centram", mainīt iestādes nosaukumu uz 

"Ķekavas sociālās aprūpes un veselības centrs"”. 

Jautājumu vairāk nav un Žilko atklāj debates. 

Debatē Andris Vītols, Aigars Vītols, Cīrule, Jerums, Pozņaks, Ceļmalnieks, Pozņaks otrreiz,  

Priede, Rasnace, Cīrule otrreiz, Putniņa, Līcis, Jerums otrreiz, Putniņa otrreiz, Aigars Vītols 

otrreiz.  

Jerums lūdz fiksēt protokolā viņa debatē sacīto – darba grupā, kurā nebija uzaicināts viņš un 

Cīrule,  netika sadzirdēti tie argumenti un riski, uz kuriem tika norādīts, un netika uzklausīti 

priekšlikumi. Šajā divu lapu anonīmajā ziņojumā, kuru neviens nav parakstījis, nekā no tā nav. 

Viņš uzskata, ka ar šīm lapiņām, lai piesegtu viņu darbību, ir par maz. Jerums pilnībā nepiekrīt 

darba grupas ziņojumam, viņš to neatbalsta, tajā ir kļūdaini pieņēmumi, ziņojumam apakšā nav 

neviena paraksta, konsultācijas ar ģimenes ārstiem, kā ambulances pamatu, nav bijušas, ko 

apliecina ārstu vēstule. Viņš norāda uz jautājumiem, kuros viņš saredz riskus – ārstu prakses 

paliks novārtā, tāpēc būs problēmas piesaistīt jaunus ģimenes ārstus, pastāv risks speciālistu 

piesaistē, risks ir fizioterapijas un rehabilitācijas sadaļā un jau ir novērojams, ka šādā 

neskaidrību gaisotnē esošie speciālisti izklīdīs. Jerums sola no savas puses parūpēties, lai 

negatīvās ietekmes nebūtu, jo viņam ir būtiska nozares attīstība, tomēr uzskata, ka ar šādu 

pašvaldības attieksmi, tas neizdosies. 

Priede lūdz fiksēt protokolā viņas debatēs sacīto – pieprasa veikt iedzīvotāju un darbinieku 

aptauju par Ķekavas ambulances darbu un jautā, vai ir saņemtas sūdzības. 
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Aigars Vītols lūdz fiksēt protokolā viņa debatēs sacīto – dome var pieņemt lēmumus un var būt 

dažādi pārvaldības modeļi, bet šajā gadījumā attiecībā uz aģentūrām ir jāievēro likums, un tas 

pasaka, ka reorganizējot, izveidojot vai likvidējot aģentūras ir jāizvērtē  šīs darbības atkarībā no 

lietderības, efektivitātes un citiem Valsts pārvaldes iekārtas likuma 15.pantā noteiktajiem 

nosacījumiem. Tas uzliek par pienākumu veikt funkciju izvērtējumu un pakalpojumu izmaksu 

salīdzinājumu, izvērtējot ietekmi uz saistībām. Viņš saprot, ka šis viss vēl tikai tiks darīts pēc 

lēmuma pieņemšanas. Ja tas būtu veikts pirms lēmuma pieņemšanas, tad lēmums būtu juridiski 

pamatots, bet pašlaik, kā Līcis norādīja, veids un forma, kā apvienot aģentūras nav labākā. 

Žilko slēdz debates un aicina balsot par iesniegtajiem priekšlikumiem. 

 

 

1.priekšlikums no Ineses Jēkabsones - 

Lēmumprojekta konstatācijas daļas 2.3.2. punktu sekojošā redakcijā: 2.3.2. apvienojot 

spēkus, varētu pilnveidot pakalpojumu kvalitāti, nodrošināt efektīvu un optimālu 

darbinieku noslodzi, rast risinājumu trūkstošajam personālam (piemēram, pašvaldības 

aģentūrai Ķekavas sociālās aprūpes centrs” šobrīd ir vakanta fizioterapeita vieta, bet 

pašvaldības aģentūrā “Ķekavas ambulance”, ir trīs fizioterapeiti, kuri varētu daļēji vai 

pilnībā uzņemties šos pienākumus.), 

Atklāti balsojot   

ar 12 balsīm "Par" (Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – 1 (Ineta Lazda), "Atturas" – 6 (Aigars 

Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra Priede, Juris Jerums),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

2.priekšlikums no Jura Jeruma - 

Saglabāt Ķekavas ambulanci kā atsevišķu iestādi. Nodot Ķekavas ambulancei valdījumā 

SAC telpu grupu Iecavas ielā 4, Baldonē, kurā atrodas ārstniecības telpas. 

Atklāti balsojot   

ar 7 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra 

Priede, Ineta Lazda, Juris Jerums), "Pret" – 12 (Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Elīna 

Rasnace, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, 

Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

Žilko aicina balsot par laboto lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 12 balsīm “Par” (Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, 

Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – 7 (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Indra Priede, Ineta Lazda, Juris Jerums), “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEM 

Pievienot Ķekavas novada pašvaldības aģentūru “Ķekavas ambulance” Ķekavas novada 

pašvaldības aģentūrai “Ķekavas sociālās aprūpes centrs” līdz 2024.gada 1.janvārim. 

Lēmums pielikumā.  
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Sēdē pārtraukums no plkst. 14:15 līdz 15:35. 

Žilko atsāk domes sēdi. 

4. 
Par īres līguma pagarināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.6:32:30) 

Par jautājumu ziņo Inese Jēkabsone – saņemts iesniegums no speciālista ar lūgumu pagarināt 

dzīvojamo telpu īres līgumu. Diemžēl persona ir nokavējusi īres līguma termiņa beigas, tāpēc 

lēmums nav par īres līguma pagarināšanu, bet par dzīvojamās telpas izīrēšanu, un tāpēc lēmumā 

ir norāde, ka jāslēdz  vienošanās par dzīvojamās telpas izmantošanu no pērnā gada 

30.septembra līdz jaunā īres līguma noslēgšanai. Materiāliem pievienots Pļavniekkalna 

sākumskolas direktores apliecinājums, ka speciālists vēl arvien ir darba attiecībās, un tāpēc 

komiteja atbalstīja šo lēmuma projektu, kas paredz īres termiņu uz trīs gadiem, vai ilgāk, ja 

speciālists turpinās strādāt skolā. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izīrēt I.K. dienesta dzīvokli Medema ielā 10, Baložos, uz laiku līdz 2026.gada 31.martam.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

ĪPAŠUMU KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

5. 
Par izsoles rezultātu apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.6:35:16) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – elektronisko izsoļu vietnē ir notikusi īpašuma izsole, tajā 

pieteicās pieci dalībnieki un izsolē veikti 49 soļi, kā rezultātā īpašums nosolīts par 10520 euro. 

Viņa lūdz domi apstiprināt izsoles rezultātus. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt nekustamā īpašuma Baltā iela 22, Jenči, Ķekavas pagasts, Elektronisko izsoļu 

vietnē  https://izsoles.ta.gov.lv no 2023.gada 6.februāra līdz 2023.gada 8.martam notikušās 

izsoles rezultātus. 

Lēmums pielikumā.  

https://izsoles.ta.gov.lv/
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6. 
Par izsoles reultātu apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.6:36:33) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – elektroniskajā izsoļu vietnē tika izsolīts šis nekustamais 

īpašums, izsolei pieteicā 10 dalībieki un tika veikti 327 soļi, kā rezultātā nekustamais īpašums 

pārdots par 43400 euro. Izsoles uzvarētājs ir norēķinājies par pirkumu, tāpēc viņa lūdz 

apstiprināt izsoles rezultātus. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt nekustamā īpašuma “Jaunvētras”, Baldones pagasts, Elektronisko izsoļu vietnē 

 https://izsoles.ta.gov.lv no 2023.gada 6.februāra līdz 2023.gada 8.martam notikušās 

izsoles rezultātus. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

7. 
Par izsoles rezultātu apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.6:37:42) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – šis īpašums tika izsolīts otro reizi, šoreiz izsole bija 

veiksmīga, izsolē piedalījās divi dalībnieki, augstākā cena bija 50300 euro, par ko izsoles 

uzvarētājs jau ir norēķinājies, tāpēc viņa aicina apstiprināt izsoles rezultātus. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt nekustamā īpašuma Tilta iela 4, Baldone, Elektronisko izsoļu vietnē 

 https://izsoles.ta.gov.lv no 2023.gada 6.februāra līdz 2023.gada 8.martam notikušās 

izsoles rezultātus. 

 Lēmums pielikumā.  

 

 

 

 

https://izsoles.ta.gov.lv/
https://izsoles.ta.gov.lv/
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8. 
Par būvju izvietojuma saskaņošanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.6:39:02) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – tika saņemts iesniegums no privātpersonas, jo pēc 

precīzās uzmērīšanas atklājās, ka būves siena atrodas tikai 1,2 metrus no pašvaldības zemes 

robežas. Māja celta 70-tajos gados un šobrīd būves projekts iesniegts būvvaldē tā akceptēšanai, 

bet būvvalde lūdza domi saskaņot būves izvietojumu. Komiteja lēmuma projektu atbalstīja. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Saskaņot nekustamā īpašuma “Naurīši” īpašniecei izvietot 1,38 m attālumā ēku no robežas 

ar Ķekavas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma “Mežs Nr.21” sastāvā esošo 

zemes vienību Ķekavā. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

9. 
Par dzīvojamās telpas izīrēšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.6:40:35) 

Par jautājumu ziņo  Kristīne Legzdiņa – saņemts iesniegums no privātpersonas ar lūgumu 

pagarināt īres līgumu. Sagatavots lēmuma projekts par īres līguma pagarināšanu uz diviem 

gadiem. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izīrēt I.U. dzīvojamās telpas – divus dzīvokļus “Liepalejas”, Baldones pagasts, līdz 

2025.gada 31.martam. 

Lēmums pielikumā.  
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10. 
Par dzīvojamās telpas izīrēšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.6:41:55) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – saņemts iesniegums no privātpersonas ar lūgumu 

pagarināt īres līgumu. Sagatavots lēmuma projekts par īres līguma pagarināšanu uz diviem 

gadiem. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu.  

 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izīrēt L.B. dzīvojamo-telpu – dzīvokli Liepu alejā 13, Baldonē, nosakot īres līguma 

termiņu no 2023.gada 8.aprīļa līdz 2025.gada 31.martam. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

11. 
Par dzīvojamās telpas izīrēšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.6:43:00) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – saņemts iesniegums no privātpersonas ar lūgumu 

pagarināt īres līgumu. Sagatavots lēmuma projekts par īres līguma pagarināšanu uz diviem 

gadiem. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu.  

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izīrēt I.R.dzīvojamo-telpu – dzīvokli Gaismas ielā 19 k-9, Ķekavā, līdz 2025.gada 

31.martam.  

Lēmums pielikumā.  

 
 

12. 
Par zemes gabala piešķiršanu nomā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.6:44:36) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – saņemts iesniegums no privātpersonas ar lūgumu 

pagarināt zemes nomas līgumu, zemes platība 0,4 ha un lēmums paredz nomas līgumu pagarināt 

līdz 2026.gada 31.decembrim. 
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Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu.   

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Piešķirt nomā zemes gabalu Ķeguma prospekts 32, Baldonē, 0,04 ha platībā, Z.U., nosakot 

zemes nomas līguma termiņu līdz 2026.gada 31.decembrim, sakņu (ģimenes) dārza 

ierīkošanai, rekreācijai, teritorijas sakopšanai, bez apbūves tiesībām. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

ATTĪSTĪBAS KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

13. 
Par detālplānojuma nodošanu publiskajai apspriešanai 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.6:46:25) 

Par jautājumu ziņo Karina Putniņa – īpašumam izstrādāts detālplānojums, kas uzsākts 

pamatojoties uz domes 2021.gada 22.decembra lēmumu. Detālplānojums paredz viesu nama 

būvniecību ar ceļu un inženiertīklu kopumu. Detālplānojums izstrādāts atbilstoši darba 

uzdevumam, komiteja to atbalstīja un deva atzinumu, ka detālplānojums nododams publiskajai 

apspriešanai un institūciju atzinumu saņemšani. 

Jautājumu sadaļā piedalās Keisters, Križanovskis, Pozņaks, Jerums, Aigars Vītols. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu.   

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – 1 (Juris Jerums),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Nodot detālplānojumu nekustamajam īpašumam “Laivas”, Katlakalnā,  Ķekavas pagastā, 

publiskajai apspriešanai un atzinumu saņemšanai. 

Lēmums pielikumā.  

 
 

14. 
Par adrešu, ielu nosaukumu un lietošanas mērķu piešķiršanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.6:59:50) 

Par jautājumu ziņo Karina Putniņa – īpašums ir 1,24 ha liels, tas pieder vienam īpašniekam un 

īpašumā atrodas arī ēkas. Detālplānojums sadalījis īpašumu parcelēs un ar šo lēmumu tām tiks 

piešķirtas adreses un lietošanas mērķi.  

Jautājumu sadaļā piedalās Keisters, Putniņa, Pozņaks. 
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Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu.  

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Piešķirt adreses, ielu nosaukumus un nekustamā īpašuma lietošanas mērķus 

detālplānojuma “Āraiši”, Katlakalnā, Ķekavas pagastā, teritorijā. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

15. 
Par lietošanas mērķu piešķiršanu nomas zemei 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.7:03:14) 

Par jautājumu ziņo Karina Putniņa – zeme Valdlaučos pieder Latvijas evanģēliski luteriskās 

baznīcas Katlakalna draudzei, un draudze noslēgusi nomas līgumu ar juridisku personu uz 

domājamo daļu zemes. Tā kā nomnieks vēlas nomāto zemi reģistrēt zemesgrāmatā, tad ir 

nepieciešams šai nomas zemes daļai nedaudz virs 2 ha piešķirt lietošanas mērķi. Komiteja 

lēmuma projektu akceptēja. 

Jautājumu sadaļā piedalās Keisters, Križanovskis. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu.  

 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Noteikt nekustamā īpašuma “Katlakalna evanģeliski luteriskā draudze” zemes vienības ar 

kadastra apzīmējumu 8070 001 0057, Valdlaučos, Ķekavas pagastā, dalīto nekustamā 

īpašuma lietošanas mērķi nomas zemei.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

16. 
Par nekustamo īpašumu apvienošanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.7:08:40) 

Par jautājumu ziņo Karina Putniņa – abi īpašumi pieder vienam īpašniekam un apvienošanas 

rezultātā izveidosies viens īpašums, kuram piešķirs adresi Zvejnieku iela 2 un lietošanas mērķi. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu.  
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Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut apvienot nekustamā īpašumua “Floretes” zemes vienību un nekustamo īpašumu 

Zvejnieku iela 2, Ķekavas pagastā, izveidojot vienu nekustamo īpašumu. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

17. 
Par detālplānojuma apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.7:11:40) 

Par jautājumu ziņo Karina Putniņa – detālplānojums uzsākts ar 2021.gada 17.novembra domes 

lēmumu un tā mērķis ir īpašumu sadalīt savrupmāju apbūvei, ar 2022.gada 7.decembra domes 

lēmumu tas nodots publiskajai apspriešanai. Detālplānojums izstrādāts atbilstoši darba 

uzdevumam, tāpēc to var apstiprināt. 

Jautājumu sadaļā piedalās Keisters, Križanovskis. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu.  

 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt detālplānojumu “Mālu iela 46”, Odukalnā, Ķekavas pagastā. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

18. 
Par detālplānojuma administratīvā līguma grozījumiem 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.7:14:45) 

Par jautājumu ziņo Karina Putniņa – detālplānojums izstrādāts un apstiprināts un par tā 

realizāciju noslēgts administratīvais līgums, kurš paredzēja detālplānojumu realizēt divās 

kārtās. Tomēr īpašnieks iesniedzis pašvaldībai iesniegumu, ar kuru lūdz veikt grozījumus 

administratīvajā līguma, paredzot tā realizāciju vienā kārtā. Īpašums ir 12 ha liels un uz tā 

atrodas būves, bet detālplānojumu vēl nav uzsākts realizēts, tāpēc iespējams grozīt 

administratīvo līgumu. 

Jautājumu sadaļā piedalās Ceļmalnieks, Putniņa, Pozņaks, Zvaigzne, Aigars Vītols, 

Križanovskis, Variks. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu.  
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Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Noslēgt vienošanos ar detālplānojuma “Valči” Daugmalē, Daugmales pagastā, teritorijas 

īpašnieku par grozījumiem Detālplānojuma īstenošanas 2022. gada 6. decembra 

administratīvajā līgumā. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

19. 
Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.7:29:10) 

Par jautājumu ziņo Karina Putniņa – konkrētais īpašums sastāv no septiņām zemes vienībām, šis 

jautājums un nākamais ir par zemes ierīcības projekta uzsākšanu divās no tām. Zemes ierīcības 

mērķis ir nodalīt meža teritoriju. Ne šis, ne nākamais zemes gabali nav instrumentāli uzmērīti, 

bet piekļuve zemei ir no pašvaldības ceļiem. 

Jautājumu sadaļā piedalās Aigars Vītols, Putniņa, Križanovskis. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu.  

 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt zemes ierīcības projekta izstrādi nekustamā īpašuma “Ķeizari”, Baldones 

pagastā, zemes vienībā ar kadastra apzīmējumu 80250070101, saskaņā ar zemes ierīcības 

projekta izstrādes nosacījumiem.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

20. 
Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.7:34:44) 

Par jautājumu ziņo Karina Putniņa – šī ir otrā zemes vienība no tā paša īpašuma, un arī tas 

paredz sadalīt zemi divās daļās. Atšķirībā no iepriekšējā lēmuma, uz šī zemes gabala atrodas 

ēkas, arī šajā gadījumā zeme nav instrumentāli uzmērīta, bet piekļuve ir no pašvaldības ceļa. 

Šajā gadījumā atdalītajai zemes vienībai zūdīs piekļuve no pašvaldības ceļa, tāpēc zemes 

ierīcības projektā būs jāiezīmē perspektīvais ceļš. 

Ziņojumu papildina Križanovskis. 
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Jautājumu sadaļā piedalās Aigars Vītols, Križanovskis. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu.  

 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt zemes ierīcības projekta izstrādi nekustamā īpašuma “Ķeizari”, Baldones 

pagastā, zemes vienībā ar kadastra apzīmējumu 80250070100, saskaņā ar zemes ierīcības 

projekta izstrādes nosacījumiem.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

21. 
Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.7:39:33) 

Par jautājumu ziņo Karina Putniņa – līdzīgs jautājums, zemes ierīcības projekta izstrādes 

uzsākšana 13 ha lielam zemes gabalam, piekļuve īpašumam ir no pašvaldības ceļa, atdalāmais 

zemes gabals būs aptuveni 5,6 ha, uz zemes atrodas arī ēkas, bet tās nav reģistrētas 

zemesgrāmatā, īpašums arī nav instrumentāli uzmērīts. Arī šajā gadījumā tiks iezīmēta 

perspektīvā piekļuves ceļa vieta nokļūšanai uz atdalāmo zemes vienību. 

Jautājumu sadaļā piedalās Aigars Vītols, Putniņa. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu.  

 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt zemes ierīcības projekta izstrādi nekustamajam īpašumam “Dobelnieki”, 

Baldones pagastā, zemes vienībā ar kadastra apzīmējumu 8025 007 0149, saskaņā ar zemes 

ierīcības projekta izstrādes nosacījumiem. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

22. 
Par detālplānojuma grozījumu nodošanu publiskajai apspriešanai 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.7:43:02) 

Par jautājumu ziņo Karina Putniņa – sākotnēji šim zemes gabalam izstrādāts detālplānojums, 

kura mērķis bija mazstāvu daudzdzīvokļu dzīvojamo māju apbūve, tomēr laika gaitā attīstītājs 

konstatējis, ka iedzīvotājiem nav kur novietot automašīnas, tāpēc ar domes 2021.gada 
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8.decembra lēmumu uzsākti detālplānojuma grozījumi, kas paredz vienu zemes gabalu paredzēt 

autostāvietām. Detālplānojuma grozījumi ir izstrādāti un lēmums paredz to nodot publiskajai 

apspriešanai un atzinumu saņemšanai. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu.  

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Nodot detālplānojuma “Emmas, Regijas, Regijas-1 Jaunorvaldi, Gaiļbikši, a/d Starts 4/1-

22, a/d Starts 4/1-24 ” grozījumus nekustamajam īpašumam Jaunlazdu ielā 2, Krustkalnos, 

Ķekavas pagastā, publiskajai apspriešanai un atzinumu saņemšanai. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

23. 
Par detālplānojuma apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.7:46:02) 

Par jautājumu ziņo Karina Putniņa – detālplānojuma izstrāde uzsākta ar domes 2021.gada 

21.maija lēmumu un mērķis ir zemes sadale dvīņu un privātmāju apbūvei. Ar 2022.gada 

21.decembra domes lēmumu detālplānojums nodots publiskajai apspriešanai. Šobrīd 

detālplānojums izgājis visu procedūru, tas atbilst darba uzdevumam un komiteja lēma to nodot 

apstiprināšanai. Pēc detālplānojuma apstrīdēšanas beigām tiks slēgts administratīvais līgums un 

varēs uzsākt tā realizāciju. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu.  

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt detālplānojumu “Jaunkrūmiņi”, Krogsilā, Ķekavas pagastā.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

24. 
Par detālplānojuma apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.7:48:35) 

Par jautājumu ziņo Karina Putniņa – detālplānojums uzsākts pamatojoties uz domes 2021.gada 

18.augusta lēmumu ar mērķi īpašumus sadalīt dvīņu māju un privātmāju apbūvei, ielu 

izveidošanai un sarkano līniju noteikšanai. Pagājušā gada 10.augustā tika pieņemts domes 
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lēmums nodot detālplānojumu publiskajai apspriešanai. Konstatēts, ka detālplānojums atbilst 

darba uzdevumam un komiteja savā sēdē atzina, ka detālplānojums ir apstiprināms un virzāms 

uz domes sēdi. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu.  

 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt detālplānojumu “Eltes un Dzērvēni”, Krogsilā,  Ķekavas pagastā.  

Lēmums pielikumā.  

 

Sēdē pārtraukums no plkst. 16:56 līdz 17:10. 

Žilko atsāk domes sēdi. 

 

 

IZGLĪTĪBAS, KULTŪRAS UN SPORTA KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

25. 
Par tirgu rīkošanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.8:07:30) 

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska – lēmuma projektu  komiteja skatīja divas reizes, jo 

sākotnēji nebija norādīti visi tirgi, bet ielu tirdzniecība ir jāapstiprina ar domes lēmumu. Šodien 

uz domi virzītajā lēmuma projektā jau iekļauti visi 2023.gadā paredzētie tirgi visā novadā. Šajā 

gadā paredzēti 13 gadatirgi, no tiem lielākā daļa notiks Ķekavā, divi Baložos, Baldonē un 

Daugmalē. 

Jautājumu sadaļā piedalās Aigars Vītols, Romanovska. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Noteikt Ķekavā, Ķekavas novadā, 2023.gadā šādus tirgus, to norises vietu un laikus.  

Lēmums pielikumā.  

  

 

 

 



1-2 ŠIS  DOKUMENTS  IR  ELEKTRONISKI  PARAKSTĪTS  AR  DROŠU  

ELEKTRONISKO PARAKSTU  UN  SATUR  LAIKA  ZĪMOGU  

 

 

19 

26. 
Par divu iestāžu apvienošanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.8:43:32) 

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska – šī jautājuma izskatīšana sākta jau 2021.gada septembrī, 

kad ar pašvaldības izpilddirektores rīkojumu tika izveidota darba grupa, tajā piedalījās gan 

sporta aģentūras, gan Baldones sporta kompleksa vadītāji un vēl citi speciālisti. Pērnā gada 

18.augustā ar domes priekšsēdētāja rīkojumu tika izveidota jauna darba grupa, iepriekšējās 

darba grupas ziņojuma izvērtēšanai. Deputātiem ir pieejami divi ziņojumi par kuriem ir atšķirīgi 

viedokļi. Otrā ziņojuma izstrādē piedalījās arī iekšējais auditors, kura tiešajos pienākumos 

ietilpst atklāt nepilnības pašvaldības darbā un uz tām norādīt. Darba grupā vēl piedalījās 

finansists un jurists. Skatoties no teritoriālās reformas viedokļa, tad vienotas iestādes 

izveidošana sekmētu gan veselīga dzīvesveida, gan sporta veicināšanu. Jaunās iestādes izveide 

plānota ar nākamā gada 1.janvāri. Lēmuma projekts skatīts divās komitejās un iestrādāta 

papildus prasība veidot vēl vienu darba grupu, kas vienotos par jaunveidojamās iestādes 

nosaukumu, izstrādātu apsaimniekošanas modeli un struktūru, kā arī citus detalizētus 

jautājumus. Viņa uzskata, ka gan Baldones sporta komplekss, gan sporta aģentūra veic lielu 

darbu gan sporta, gan aktīvā dzīvesveida popularizēšanā, tomēr nepieciešama vienota pieeja un 

vairāk uzmanības jāpievērš veselīgam dzīvesveidam, iesaistot dažādas iedzīvotāju grupas. Šis 

lēmums ir par procesa uzsākšanu, lai veidotu vienotu struktūru un uzlabotu darbu. 

Jautājumu sadaļā piedalās Jerums, Romanovska, Žilko, Belova, Cīrule, Pozņaks, Brigmanis, 

Aigars Vītols, Ceļmalnieks, Putniņa, Andris Vītols, Jansone. 

 Sēdē pārtraukums no plkst. 18:38 līdz 18:40. 

Žilko atsāk domes sēdi (vide un audiso ierakstā sēde atsākas plkst. 9:48:34) 

Turpinās jautājumu sadaļa, Žilko secina, ka iesniegts priekšlikums no Romanovskas, kurā viņa 

aicina balsot par alternatīvo lēmuma projektu, kurā iestrādāti visi viņas iepriekš iesniegtie 

priekšlikumi. 

Zvaigzne komentē Romanovskas iesniegto alternatīvo lēmuma projektu. 

Cīrule komentē savu priekšlikumu. 

Tiek pārrunāts par iesniegtajiem priekšlikumiem un par balsošanas kārtību par tiem. 

Jautājumu sadaļas turpinājumā piedalās Aigars Vītols, Belova, Pozņaks, Cīrule, Keisters, 

Putniņa, Romanovska, Jerums. 

Žilko slēdz jautājumu sadaļu un atklāj debates. 

Debatē Aigars Vītols, Jerums, Ceļmalnieks, Pozņaks, Cīrule, Keisters, Putniņa, Brigmanis, 

Jerums otrreiz. 

Aigars Vītols lūdz fiksēt protokolā debatēs teikto – pieņemot lēmumu, nav ticis veikts izvērtējums 

atbilstoši Valsts pārvaldes iekārtas likumam un Publisko aģentūru likumam. 

Žilko pauž sēdes vadītāja viedokli. 

Ineta Romanovska atsauc savus četrus priekšlikumus:  

- “Izteikt Lēmumprojekta 1.punktu šādā redakcijā: Apvienot Ķekavas novada pašvaldības 

iestādi “Baldones Sporta komplekss” ar Ķekavas novada pašvaldības aģentūru “Ķekavas 

novada pašvaldības sporta aģentūra”, uz apvienojamo iestāžu bāzes izveidojot jaunu 

Ķekavas novada pašvaldības iestādi (nosaukums tiks noteikts pēc darba grupas ieteikuma)  

līdz 2024.gada 1.janvārim”; 
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- “Izteikt lēmumprojekta 2.punktu sekojošā redakcijā "Līdz 2023.gada 1.jūlijam, sadarbībā ar 

Ķekavas novada pašvaldības iestādi “Baldones Sporta komplekss”, aģentūru “Ķekavas 

novada pašvaldības sporta aģentūra”, izglītības iestādēm un partneriem, izstrādāt Ķekavas 

novada pašvaldības jaunās iestādes  nosaukumu un nolikuma projektu, apvienošanas modeli, 

apvienošanas plānu ar konkrētu laika grafiku, apvienotās iestādes struktūru un iesniegt 

izskatīšanai domes Izglītības, kultūras un sporta komitejā”; 

- No lēmumprojekta lemjošās daļas  3. un 4.punkta izslēgt jaunizveidojamās iestādes 

nosaukumu "Sporta administrācija"; 

- “Izņemt no LP nosaukuma un konstatējošās daļas 3.punkta nosaukumu "Sporta 

administrācija"”. 

Žilko aicina balsot par priekšlikumiem. 

 

 

1.priekšlikums no Jura Jeruma -  

Atlikt jautājumu, atgriezt izskatīšanā komitejās, lai nonāktu līdz vienam lēmumprojektam, 

ko virzīt uz domi, 

Atklāti balsojot   

ar 7 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra 

Priede, Ineta Lazda, Juris Jerums), "Pret" – 12 (Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Elīna 

Rasnace, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, 

Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Atturas" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
   

 

 

2.priekšlikums no Daces Cīrules -  

izvērtēt un saglabāt pašvaldības iestādi "Baldones sporta komplekss", pašvaldības 

aģentūru "Ķekavas novada pašvaldības sporta aģentūra" un  Baložu pilsētā izveidot jaunu 

iestādi "Baložu sporta iniciatīvu centrs", 

Atklāti balsojot   

ar 7 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra 

Priede, Ineta Lazda, Juris Jerums), "Pret" – 11 (Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Elīna 

Rasnace, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, 

Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks), "Atturas" – 1 (Voldemārs Pozņaks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
   

 

 

3.priekšlikums no Daces Cīrules -  

Atbalstīt un balsot par alternatīvo lēmumprojektu, 

Atklāti balsojot   

ar 7 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra 

Priede, Ineta Lazda, Juris Jerums), "Pret" – 8 (Andris Vītols, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, 

Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs), 

"Atturas" – 4 (Edgars Brigmanis, Inese Jēkabsone, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
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4.priekšlikums no Jura Jeruma -  

Rīkoties atbilstoši sākotnējam lēmumprojektam un ziņojumam, proti: 

- pašvaldības iestādes “Baldones Sporta komplekss” funkcijas (sporta nodarbību 

organizēšana un sporta infrastruktūras apsaimniekošana) iekļaujot pašvaldības iestādē 

“Baldones vidusskola”; 

- pašvaldības iestādes “Baldones Sporta komplekss” pārvaldībā nodoto sporta 

infrastruktūru nododot pašvaldības iestādei “Baldones vidusskola”; 

Atklāti balsojot   

ar 3 balsīm "Par" (Arnolds Keisters, Indra Priede, Juris Jerums), "Pret" – 11 (Andris Vītols, 

Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks),  

"Atturas" – 5 (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Ineta Lazda, Valts Variks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
   

 

5.priekšlikums no Inetas Romanovskas -  

Atbalstīt alternatīvo lēmumprojektu. 

Atklāti balsojot   

ar 11 balsīm "Par" (Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks), "Pret" – 3 (Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra Priede), "Atturas" – 

5 (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Ineta Lazda, Juris Jerums, Voldemārs Pozņaks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 

 

Žilko konstatē, ka atbalstīts viens priekšlikums un aicina balsot par alternatīvo lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 11 balsīm “Par” (Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, 

Valts Variks), “Pret” – 5 (Aigars Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra Priede, Juris 

Jerums), “Atturas” – 3 (Andris Ceļmalnieks, Ineta Lazda, Voldemārs Pozņaks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apvienot Ķekavas novada pašvaldības iestādi “Baldones Sporta komplekss” ar Ķekavas 

novada pašvaldības aģentūru “Ķekavas novada pašvaldības sporta aģentūra”, uz 

apvienojamo iestāžu bāzes izveidojot jaunu Ķekavas novada pašvaldības iestādi “Sporta 

administrācija” līdz 2024.gada 1.janvārim. 

Lēmums pielikumā.  

 

Deputāti pauž viedokli par savu balsojumu – 

Ceļmalnieks balsojumā atturējās, jo, kā minēja komitejā, viņš ir par attīstību un šajā lēmuma 

projektā ir punkts kurš paredz darba grupas izveidošanu, kurā iesaistītu izglītības iestāžu 

vadītājus, un tieši tāpēc viņš atturējās, nevis balsoja pret, jo vēlas šai darba grupā piedalīties. 

Savukārt lēmumu atbalstīt viņš nevar jo viss kas tika pārrunāts neraisa pārliecību, un tai darba 

grupai vajadzēja strādāt pirms lēmuma pieņemšanas. Arī tas, ka domes priekšsēdētājs, izsakot 

savu viedokli, tēvišķi norāda uz dažādām lietām, kas liek domāt, ka, iespējams viņš uzskata, viņš 

zina vislabāk un ir vienīgais pareizā viedokļa paudējs, un visu laiku aicina raudzīties vienoti, bez 

aizkulišu sarunām, tajā pat laikā kādu brīdi iepriekš viņš lepojās ar “gaiteņu sarunām” 

augstākās instancēs, kur šādi var panākt kādus rezultātus. Līcis viņam kādreiz pārmeta – 
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“Ceļmalniek, neaudziniet mūs!”, šodien viņam gribētos šo aicinājumu pārvirzīt tālāk “Žilko 

kungs, neaudziniet mūs, mēs esam pieauguši cilvēki”. 

Keisters balsoja pret, viņš neatbalsta šo kutelīgo jautājumu, kas ir apvienošana vai 

reorganizācija, bet no visām sarunām, kas šodien bija viņš sapratis, ka ir vēlme sanākt kopā un 

vēlreiz šo jautājumu izrunāt. Keisters uzskata, ka kopienas pastāvēs vienmēr un pašvaldību 

apvienošana nav tik veiksmīga, jo reti kurā novadā visi ir priecīgi. Viņš domā, ka pat baložnieki 

vēl nav pieņēmuši apvienošanu, tomēr viņš uzskata, ka vajag nākt kopā un kopā strādāt, noliekot 

ambīcijas malā, bet viņš aicina vispirms“sešreiz nomērīt un tikai tad griezt”, tā lai beigās “kaza 

būtu dzīva un vilks paēdis”. 

Cīrule balsoja pret, viņa ir par lokālpatriosmu katrā kopienā, jo tas ir ļoti būtiski novada 

iedzīvotājiem, bet neatbalsta šādu sasteigtu lēmuma virzību, neuzklausot ne darba grupas 

viedokli, ne arī procesuālo kārtību, lai nonāktu pie labākā risinājuma Ķekavas novada 

iedzīvotājiem. Ja tomēr vēlas dižoties ar savu lielo “ego”, tad viņa aicina sākt katram pašam ar 

sevi. 

Andris Vītols balsoja par jo viņš uzskata, ka ir laiks beigt katram norādīt, no kura novada stūra 

katrs nācis, ir jāstrādā kopā un jādomā, kā ko vislabāk var izdarīt, un kopīgā darbā jāvienojas 

par kopīgiem risinājumiem, tādējādi kļūstot vienotākiem. Piemēram, tie trīs sporta aģentūras 

darba organizatori varētu palīdzēt Brigmaņa kungam, kurš viens pats organizē pasākumus, jo tie 

būtu tikai godīgi sadalīti resursi, un visi strādātu kopā. 

Jerums balsoja pret. Tika pieminēts budžets, ietaupījuma formā, viņš domā, ka ar budžetu viss 

būs labi, jo pie budžeta grozījumiem parādīsies noslēptie 1,9 miljoni un viņš domā, ka būs vēl 

labāk, jo IKP prognoze ir pozitīvāka, nekā gada sākumā prognozēts. 

Variks balsoja par un tam ir iemesli – katrā no šīm iestādēm ir gan labās, gan sliktās lietas. 

Piemēram, sporta namu jau drīz būs desmit gadi, kā nevar nosiltināt, arī jumts nav sataisīts. 

Viņš atgādina, ka Ķekavas sporta aģentūrai šī ēka nodota valdījumā jau pirms daudziem 

daudziem gadiem, tāpat varētu diskutēt par Ķekavas stadionu, par sporta būvēm pie skolas, kas 

mums vienkārši nav, jo iekšēji nespēja vienoties par projektu. Viņš uzskata, ka var strīdēties, vai 

lokālpatriotisms ir nesis augļus vai tieši otrādi, tāpēc viņš ļoti cer, ka šis lēmums mudinās 

kolēģus sanākt kopā, runāt darba grupā un varbūt arī parakstīt darba grupu ziņojumus. Tā kā 

jautājuma risināšanā tiks iesaistīti arī izglītības iestāžu vadītāji, jo neapšaubāmi šī sporta joma 

cieši saistīta ar izglītību, tāpēc jautājums jārisina kopumā. 

 

 

DROŠĪBAS KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

27. 
Par atteikumu izdot labvēlīgu administratīvo aktu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.11:14:18) 

Par jautājumu ziņo Voldemārs Pozņaks – šis lēmuma projekts nav labvēlīgs iedzīvotājam. 

Finanšu pārvalde atteica iedzīvotājam piešķirt nekustamā īpašuma nodokļa atvieglojumu. 

Iesniedzējs to pārsūdzēja un savā sūdzībā norādīja, ka viņš vēlējies savā īpašumā deklarēt savus 

trīs bērnus, bet valsts sistēma nav strādājusi. Lai noskaidrotu apstākļus, pašvaldība vērsās pie 

valsts sistēmas uzturētāja un saņēma izziņu, ka iesniedzējs šajā dienā piecas reizes deklarējis 

savus bērnus dažādās adresēs, kas norāda uz to, ka iesniedzējs maldināja pašvaldību un viņš ir 

varējis deklarēties, kas norāda uz to ka sistēma strādāja. Otrs atteikuma iemesls ir tas, ka 

iesniedzējs deklarējis savas ģimenes locekļus vienā dienā dažādās pašvaldībās, līdz ar to, ņemot 

vērā saistošo noteikumu normas par atvieglojumu piešķiršanu, viņš vairs nevar kandidēt uz šo 

atvieglojumu. Drošības komiteja detalizēti izvērtēja situāciju un komiteja pieņēma lēmumu dot 

iesniedzējam atteikumu, izdodot nelabvēlīgu administratīvo aktu. 
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Jautājumu sadaļā piedalās Jerums, Pozņaks, Zvaigzne. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – 2 (Aigars Vītols, Juris Jerums),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atteikt Ģ.S., izdot labvēlīgu administratīvo aktu, ar kuru tiktu piešķirts atvieglojums no 

aprēķinātās nodokļa summas nekustamā īpašuma nodokļa maksājumam par īpašumu Mazā 

Ābeļdārza ielā 1, Rāmavā, Ķekavas pagastā. 

Lēmums pielikumā.  

 

28. 
Par iestādes nosaukuma maiņu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.11:20:28) 

Par jautājumu ziņo Voldemārs Pozņaks – jautājumu komiteja izskatīja trīs reizes, viņš saka 

paldies policijai, jo tā sniedza nepieciešamo informāciju, lai pieņemtu lēmumu atgriezties pie 

vecā policijas nosaukuma. Iemesls ir tāds, ka pēc pašvaldību reģionālās reformas policija 

apkalpo tikai Ķekavas novadu un vairs nesniedz savus pakalpojumus citu pāsvaldību teritorijās. 

Komiteja lūdza policiju izvērtēt savus resursus, lai bez zaudējumiem pārietu pie jaunā 

nosaukuma, un tāpēc process notiks pakāpeniski, lai nosaukuma maiņa prasītu pēc iespējas 

mazākus resursus. Nosaukuma maiņa skar arī saistošos nosaukumus, kuros ir norādes uz 

pašvaldības policiju. Līdz ar to no 2024.gada 1.jūnija pašvaldības policijai būs jauns 

nosaukums. Komiteja lēmuma projektu vienbalsīgi atbalstīja.  

Jautājumu sadaļā piedalās Ceļmalnieks, Pozņaks, Aigars Vītols, Bomiņš. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Noteikt prioritāri atbalstāmās studiju programmas, kurās studējošajiem būtu nepieciešams 

Ar 2024.gada 1.jūniju izteikt Ķekavas novada pašvaldības iestādes “Reģionālā pašvaldības 

policija” nosaukumu jaunā redakcijā: Ķekavas novada pašvaldības iestāde “Ķekavas 

novada pašvaldības policija”. 

Lēmums pielikumā.  

 

Sēdi slēdz plkst. 20:35. 

 

Sēdes vadītāji:  (1PARAKSTS)  Juris Žilko 

Sēdes protokolētāja: (2PARAKSTS)  Vija Milbrete 


